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We houden je elke maand op de hoogte van al het nieuws van de SP in Hulst. 
Reageren? Tips? Stuur een mailtje naar hulst@sp.nl. Alle links in de nieuwsbrief zĳn aanklikbaar.

SP: WK VELDRIJDEN IS TE DUUR VOOR DE GEMEENTE HULST

Onder bovenstaande titel is op vrĳdag 29 november ons opinieverhaal in de PZC en BN/De Stem verschenen. Omdat 
niet iedereen een krantenabonnement heeft kun je hieronder het verhaal lezen. 

Is het een goed idee om veel gemeenschapsgeld in het 
WK veldrĳden 2026 te steken als de gemeente Hulst in 
2026 afstevent op een structureel tekort van 1 miljoen 
euro? De SP denkt van niet. 

In 2021 heeft de Provincie samen met de gemeente Hulst 
een succesvol bid (aanbod om te organiseren) uitgebracht 
om het WK veldrĳden 2026 in Hulst te laten organiseren. 
De gemeente Hulst en de Provincie hebben daar al geld 
ingestopt. Tĳdens een raadsinformatiebĳeenkomst van de 
gemeente Hulst op 8 oktober vertelde een woordvoerder 
van de gemeente dat Hulst al 125.000 
euro in het evenement heeft gestoken. 
Dat is grofweg een derde van wat de UCI 
als vergoeding voor het toewĳzen van 
het WK heeft gevraagd. De organisatie 
en de Provincie dragen ook ieder een 
derde bĳ, bleek tĳdens die bĳeenkomst. 
Maar die kosten zĳn nog maar het begin. 
De ervaring leert namelĳk dat dit soort 
grote evenementen altĳd tot financiële 
tegenvallers voor overheden leiden.

Van Perkpolder naar de vestingwallen
In 2021 was wethouder Hageman stellig 
over de locatie: “De locatie is Perkpolder. 
Dat kan ook niet anders, want we zullen 
daar enorme logistieke voorbereidingen 
moeten doen. Dat heeft onder andere te 
maken met de publieksaantallen. Dat 
kan oplopen op zo'n zondag tot 80.000 
mensen.” Tot 2023 is er vastgehouden 
aan Perkpolder als locatie voor dit wielerfeest maar 
plotsklaps werd de koers verlegd, de wedstrĳd moet en 
zal op en rond de vestingwallen in Hulst worden gereden. 

60.000 wielerfans verwacht, dat is bĳna 39x meer dan 
het aantal inwoners
Binnen de stadsmuren van Hulst wonen er 1.550 mensen 
(bron: allecĳfers.nl). Tĳdens het WK veldrĳden komen er 
bĳna 39 keer meer mensen naar de wallen dan er in de 
binnenstad leven. Een feestje met 80.000 of 60.000 (dat is 
het meest recente genoemde aantal) wielerfans past niet 
op en rondom de vestingwallen. Hoe ga je dit regelen? 
Van die 60.000 mensen komen er ongetwĳfeld veel met 
de auto want om met ov naar Hulst te komen is in veel 
gevallen geen optie. Waar ga je die duizenden auto’s laten 

parkeren? Waar laat je op een veilige manier 60.000 
mensen op en rond de wallen? Hoe ga je het regelen met 
de veiligheid, het verkeer, de toegankelĳkheid van de stad 
in zĳn algemeenheid?

Wat kost het en wat levert het op?
De gemeente heeft blĳkens de uitlatingen tĳdens de 
infobĳeenkomst 125.000 euro aan het bid bĳgedragen. 
Daarbovenop heeft Hulst € 400.000 voor het WK 
gereserveerd en alvast – speciaal voor dit evenement - 
voor 337.000 euro een perceel grenzend aan de 

vestingwallen gekocht. Een lap grond die 
eventueel volgens de wethouder af en 
toe voor evenementen kan worden 
gebruikt. 

Het blĳkt uit wetenschappelĳk onderzoek 
dat sportevenementen nooit de beloofde 
financiële opbrengsten bieden. Als we 
de nu bekende bedragen bĳ elkaar 
optellen hebben we het al over veel geld 
voor een driedaags evenement. Tel 
daarbĳ op dat vanaf 2026 de gemeente 
Hulst door een lagere Rĳksbĳdrage 
afstevent op een tekort van 1 miljoen 
euro per jaar, zo stelde de wethouder 
Financiën op 20 juni in de 
commissievergadering. Hĳ tekende 
daarbĳ aan dat hĳ het dividend 
(winstuitkering) van ZEH als incidenteel 
ziet. Hoe slim is het dan om heel veel 
gemeenschapsgeld te gebruiken voor 

een evenement waarvan onduidelĳk is of het iets 
opbrengt? 

De SP vindt het niet slim om dat te doen. Laat het 
gemeentebestuur het geld dat in het WK wordt gestoken 
investeren in dingen waar elke inwoner van de gemeente 
wat aan heeft, zoals bĳvoorbeeld openbaar vervoer, 
voorzieningen voor de jeugd, onderhoud van wĳken en 
kernen, buurthuizen, sportaccommodaties, fietspaden 
enz.

En wil je toch een wielerfeestje? Laat Hulst zich dan 
beperken tot het faciliteren van de Vestingcross. Met 
maximaal 15.000 bezoekers is dat een evenement dat bĳ 
de schaal van onze mooie, kleine vestingstad past.

Op 4 december 2024 bespreekt de commissie Samenleving van de gemeenteraad het voorstel van het College van 
B&W om de 400.000 euro die is gereserveerd voor het WK nu daadwerkelĳk te gaan uitgeven: 125.000 euro voor de 
UCI, 75.000 euro voor externe kennis (er wordt iemand ingehuurd om de ambtenaren te helpen met de 
evenementenvergunning)), 150.000 euro om de  lap grond aan de Hulster Nieuwlandweg bereikbaar te maken en 
50.000 euro voor onvoorziene uitgaven. Dit geld wordt gehaald uit de reservepot voor sport, cultuur en recreatie. 
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KERNGROEP

De bĳeenkomsten van de kerngroep zĳn vrĳ 
toegankelĳk voor leden van de afdeling, maar we 
vinden het fijn als je via hulst@sp.nl laat weten of je 
komt. Dinsdag 10 december komen we weer bĳ 
elkaar. Je vindt ons in Den Dullaert, Sportlaan 24 
Hulst. We beginnen om 19.30 uur.

Kom je ook meepraten, meedenken en meedoen?

Terwĳl je dit leest worden er in de gemeente Hulst in 
verschillende wĳken en kernen door onze vrĳwilligers 
de nieuwe SP-krant in heel veel brievenbussen gestopt. 

We kunnen nog hulp gebruiken om op nog meer 
plekken mensen de krant en ons lokale nieuws te laten 
lezen. Wil jĳ in jouw buurt de krant verspreiden? Laat 
het weten via hulst@sp.nl.

HULST: LET OP JE BRIEVENBUS

Zaterdag 14 december gaan we het rondreizend 
Monument van de niet uitgevoerde PFAS
onderzoeken onthullen. Dit doen we om 11.00 uur in 
het Dĳkhuis op de dĳk bĳ Emmapolder. Kom je ook?

De SP pleit al jaren voor onderzoeken naar de gevolgen 
voor PFAS voor mens, dier en natuur. En we willen een 
productiestop. 

We hebben al vaak opgeroepen om op vrĳwillige basis 
een bevolkingsonderzoek uit te voeren naar het PFAS-
gehalte in het bloed van mensen die langs de 
Westerschelde wonen.  Maar iedere instantie wĳst naar 
elkaar en gebeurt er niets. Daarom de oprichting van 
het monument. Want wĳ vinden dat het tĳd is om 
eindelĳk eens werk te maken van de 
(bevolkings)onderzoeken naar PFAS. 

ONTHULLING PFAS MONUMENT

BEN JE TUSSEN DE 14 EN 28 JAAR?

GEEF JE MENING DAN OP HULST.SP.NL.


